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PARADERA — Grote be- 
langstelling bestond er vrijdaga- 
vond voor het tiende tipico Dande 
festival dat onder leiding van 
Harry Croes — die destijds het in- 
itiatief nam — georganiseerd 

werd. Er was een record aantal 
groepen, het geheel werd door Te- 
leAruba uitgezonden en duurde 

STICUSA 
 KNIPSELKRANT 

tot in de vroege ochtenduren. Op 
de ene foto de winnaars van het 
festival Oslin Trimon met Tipico 
del Campo, die uit handen van 

Cultuur- gedeputeerde Frank 
Croes en hoofd Instituto di Cultu- 
rabeoT'romp(ziefoto) de trofee in 
ontvangst mocht nemen. Tusse- 
nin winnaaren gedeputeerde ini- 
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tiatiefnemer Harry Croes, die alle 
lof kreeg bij dit tweede lustrum. 
Opdeandere fotodegroe diebij- 
zonder de aandacht trok Los Aru- 

cambas, bestaande uit Neder- 

landse/ Arubaanse zan ers met 

Arie Oduber. Ht was de eerste 
maal dat zo'n groep aan het festi- 

val —en met succes — deelnam. 
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Amigoe- 

postzegels 

WILLEMSTAD — 
Overmorgen wordt een 
speciale serie van drie 
postzegels uitgegeven 
door de Antilliaanse 
Posterijen ter gelegen- 
heid van het honderd- 
jarig bestaan van de Uit- 
geverij Amigoe NV. De 
„Jubileumzegels 
dagblad Amigoe di 
Curacao”, zoals ze ge- 
noemd worden, zijn ont- 
worpen door de heer 
Humphrey «Pim Elisa- 
beth. 
De verkoop ervan 

duurt zolang de voor- 
raad strekt tot uiterlijk 4 
januart volgend jaar. Ze 
worden uitgegeven in de 
waarden van 45 cent, 55 

cent en 85 cent. Die van 
45 cent geeft een indruk 
van de tekstverwerking 
opde redactie; dievan 55 
cent laat de druk ers 
zien en die van 85 cent 
toont de krantelezer die 
een pagina openstaat 
met artikelen en adver- 
tenties. De drukkerij 
Joh. Enschedéen zonen, 

Grafische Inrichting BV 
in Haarlem verzorgde 
het uiteindelijke resul- 
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CCB tevreden 
met de SSCW 
KRALENDIJK — Evenals 

in de voorgaande jaren is het 

Cultureel Centrum Bonaire 

(CCB) over het afgelopen jaar 
weer belast geweest met de al- 
gemene bestuurlijke leiding 

van de Stichting Sociaal Cul- 
tureel Werk Bonaire (SSCW). 

De fondsen voor dit werk wer- 

taat. 

Op de dag van uitgifte 
zullen deenveloppen, in- 
dien zij naar de aard van 
het stuk voldoende zijn 
gefrankeerd met uitslui- 
tend deze jubileumeze- 
gels, worden voorzien 

den weer door het CCB ver- 
strekt, terwijl de stichting 
twee medewerkers ter be- 
schikking heeft die belast zijn 
met het coordineren van de 
desbetreffende activiteiten in 
de buurteentra. 

De voorzitter van het CC B, de 
heer Salomons, ziet het belang 
van dit buurthuiswerk verwo- 
zenlijkt door in samenwerking 
met de coordinatoren een vakan. 
tieplan op testellenen uit te voo- 
ren. Het bleek, aldus de CCB 
voorzitter, dat de belangstelling 
vande jeugd goed waste noemen 
Dit gold trouwens ook voor de 
RK, Verkennersorganisatie en 
het Antilliaanse Jongens- en 
meisjes gilde, die ook het afgelo- 
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van een eerste 

dagstempel. 
De eerste zegel wordt 

donderdag- ochtend 
door postdirecteur 
Gallmeijer aangeboden 
aan de directie van de 
Amigoe op Curacao. 

pen jaar weer op de nodige steun 
van de Stichting konden re- 
kenen. 

Het toezicht op het jeugdhuis 
Jong Bonaire en de exploitatie 
van dit gebouw waren in handen 
van de CCB, die diverse instui- 
ven organiseerde met in het bij- 
zonder de Hobby Club die onder 
de leiding staat van Barbara Bo- 
difee. Het blijkt, aldus voorzitter 
Salomons, dat deze hobby club 
een hoge bezettingsgraad heeft 
en ook voor het komende jaar zijn 
er weer een aantal plannen be- 
raamd die met volledige mede- 
werking van het CCB en de 
SSWC worden uitgevoerd. 

-Â 
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Postdirecteur 

Hernandez: 

WILLEMSTAD — "Het is 
vandaag niet alleen feest 
voor de Amigoe, maar voor 
alle kranten”, aldus mr G. 

T. (Boy) Hernandez van- 
morgen op het kantoor van 
de vandaag honderdjarige 
Uitgeverij Amigoe NV. 

Ter gelegenheid van het 
eeuwfeest van deze krant 

heeft de Directie der Posterij- 
en besloten tot de uitgifte 

vandaag van een serie van 
drie postzegels (zie Napa). 
Een serie van dertig daarvan 
heeft de directie bij wijze van 
uitzondering speciaal laten 

inlijsten. Algemeen directeur 
mr Hernandez en directeur 
van Curagao Ramon Galmeij- 
er kwamen die vanochtend 
aanbieden aan de directiele- 
den Federico Oduber en Ro- 
ger Snow. Dat gebeurde in het 
bijzijn van stafleden van de 
krante- onderneming. Na af- 
loop kregen de heren Galmeij- 

er een rondleiding langs de 
verleden jaar drastisch gemo- 
derniseerde apparatuur en 

werd hen de jubileum- editie 
vande Napa vers van de druk- 
pers aangeboden. 

Bijde uitreiking zeide heer 
Hernandez dat het vandaag 
een bijzondere dag is. Met het 
bereiken van honderd jaar 
Amigoe moet uiting gegeven 
worden aan de grote financie- 
le offers die van de eigenaren 

zijn gevergd, de psychischeen 
fysieke inspanningen van re- 
dactie en directie en de in- 
spanningen van alle mede- 
werkers van het bedrijf. Hij 
beriep zich op de woorden van 
een Amerikaanse staatsman 
die eens heeft gezegd ten aan- 
zien van de pers: ik mag het 
dan niet altijd eens zijn met de 
meningen van de pers, maar 
ik ben niettemin bereid tot 
het uiterste te gaan en tot 
mijn laatste druppel bloed op- 
dat u uw mening kan blijven 
geven. 

Veel nadruk legde de heer 
Hernandez op het feit dat het 
beslist niet alleen feest is van- 
daag voor de krant Amigoe, 
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"Feest voor 

alle kranten” 

WILLEMSTAD — Postdirec- 
teurmr Boy Hernandezen Cu- 
racao- directeur Ramon Gal- 
meijer overhandigden van- 
ochtend de eerste exemplaren 
vande Amigoe-postzegelsaan 
de directie van Uitgeverij 
Amigoe. Deze niet alledaagse 
gebeurtenis vond plaats in het 
bijzijn van de stafleden van de 
Amigoe en Amigoe- vertegen- 
woordiger op Aruba, Jos van 
der Schoot. 

Het geschenk bestond uit 
een moot ingelijste dertig serie 
van deze drie Amigoe- zegels. 

maar voor alle kranten vande 
Antillen en voor de bevolking 
van de hele Antillen dat een 
zo belangrijke mijlpaal in de 
persvrijheid is gehaald. 
Namens de uitgeverij be- 

dankte directie-lid Oduber de 
twee heren van de Postdirec- 
tie voor deze geste en sprak 
voorts zijn waardering uit 
over de prachtige postzegels 
die ter gelegenheid van dit 
feit zijn uitgegeven. 
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stanley Gras bracht 

ip met werk van 

Pierre Lauffer uit 

WILLEMSTAD - Door Stanley 
Cras zal een serie van LP's, 
waarin een volledig overzicht 
van het werk van wijlen Pierre 
Lauffer wordt gegeven, op de 
markt worden gebracht. 
Een van deze LP'S kwam reeds 
uit en is op verschillende adres- 
sen reeds te koop, namelijk 
het deel ”NOSTALGIA”, 
De serie is getiteld :” E Mundu 
Fasinante di Pierre Lauffer”. 
De uitgave werd verzorgd door 
Editoryal Antyano. 
Een achttal gedichten van Lauf- 
fer werden door Stanley Cras 
voor deze plaat uitgezocht, die 
allemaal enigszins in de nos- 
talgische sfeer liggen. 
Niet alleen dat de gedichten 

gereciteerd worden, er wordt 
door Cras ook uitleg bij gege. 
ven, 
In september van dit jaar zal 

er nog een dubbel.LP verschij- 
nen, die als ondertitel heeft 
meegekregen _ :”PASCU KU 
PIERRE”, 
“PNOSTALGIA” werdt ingeleid 
door een gedeelte uit de wals 
PESKELETO”'. 
Deze LP is te koop op de vol- 
gende adressen : Boekhandel 

Salas, Mensing's Caminada, 
Van Dorp-Eddine, Gydelcra, Es- 
peranza Supermarket, Albertus 
Enterprise en Jean Louis Li- 
quor store, 

Voor liefhebbers van de dicht- 
kunst van Pierre Lauffer een 
absolute aanwinst. 
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Vanavond lezing 
drs Römer 
ORANJESTAD — In de ex- 

amenzaal van het departement 
van Onderwijs aande Frankrijk 
straat (Eagle) houdt drs. Raul 
Romer vanavond ven lezing. 
welke tot onderwerp heeft de In- 
troductse van het Papiamento mm 
het onderwijs. Belangstellenden 
— in het bijzonder leerkrachten 
— zijn welkom. 

gE 

WILLEMSTAD - Deze schit- 
terende natuurfoto, die nog 
een stukje ongerept Curaruo 
laat zien, werd gebruikt voor 

de hoes van de L.P. die 

door Stanley Cras aan het 
werk van wijlen Pierre Lauf- 
fer gewijd werd. 

Vg erin ‘ 



N 

ty 

„Amigoe 
ie 

ER IS DIT JAAR slechts één 
dag voor inschrijving vastges- 
teld voor deelnemers aan de tum- 
ba- festival. Fèco Gomes, voorzit- 
ter van de Asosashon di Musiko 
verklaarde gisteren op een 
persconferentie dat alleen vp 
zondag 22 januari inschrijving 

mogelijk is. De vereniging is tot 

deze beslissing gekomen, nadat 

al jarenlang van de drie inschrij- 
vingsdagen de laatste dag en 
soms pas de laatste uren, voor in- 
schrijving gebruikt werden door 
de deelnemers. 

De composities moeten uiter- 
lijk op donderdag 26 januari in- 
gediend zijn, tussen zes en tien 

uur savonds. Op verzoek van de 
leden wordt er dit jaar voor ge- 

zorgd dat op de de drie dagen van 
het festival (dinsdag 31 januari, 
woensdag 1 februarien vrijdag 3 

februardereen gelijke verdeling 
komt van de “populaire” mu- 
ziekgroepen. Het is namelijk 

ontelbare keren voorgekomen, 
dat op één avond een concentra- 
tie is van de meest bekende groc- 
pen, waardoor het publiek zeer 
weinig interesse toont op de dag 
dat de andere groepen optreden. 

eco gavandeerde dat nu het 

festival weer in het SUBT- stadi- 
on gehouden wordt, men precies 
optijd kan beginnen, omdat iede- 

reen een vaste kleedkamer 
heeft. Om te voorkomen dat het 
programma te lang uitgerekt 
wordt zijn er zo min mogelijk 
extraatjes op de eerste dag. Op de 
tweede dag geeft de laatst-opge- 
treden groep een show, in af- 

wachting van de uitslag van de 

juryom te weten wieer inde fina- 
le zit. Op de laatste dag is er de 
traditionele show metde Reynan 
di Tumba van de afgelopen der- 
tien jaar, waarna de veertiende 

bekendgemaakt wordt en samen 
de winnende Tumba gezongen 
wordt. 

af feels cf 

Voor wat de jury betreft wil de 
Äsosashon trouwens ook dit jaar 
nieuwe gezichten introduceren. 
Volgens Fèco is het echter zeer 

vervelend die nieuwe gezichten 

aan te trekken, omdat er vaak 
bedreigingen aan hun adres 

geuit worden, zodat ze zieh wel 
twee keer bedenken vóór zich als 
lid op te geven 

zake 

De beslissing om naar SUBT 
terug te gaan is inderdaad geno- 

men op grond van de beste aan- 

bieding die we konden krijgen, 

bevestigde Gomes. We moeten 
opkomen voor het belang van on- 
ze leden en kiezen wat ons het 
beste uitkomt. En in dit geval 
bleek het SUBT te zijn, zei Fèco. 

akeefeekeek 

Op 2 januari werd een concept- 
overeenkomst met de SUBT be- 
reikt, waarbij gesteld werd dat 

SUBT eerst moet voldoen aan be- 
paalde voorwaarden, eer een de- 
finitief contract getekend wordt. 
Zo moest SUBT garanties geven 

voor betere en meer toiletten en 
parkeerplaatsen voor het pu- 

bliek. De SUBT is hieraan tege- 
moetgekomen. Er worden ook op 
het veld toiletten aangebracht, 
terwijl leden van de padvinderij 

vrijwillig aanwijzingen zullen 
geven aan de parkeerders. 

trekke 
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lertentigcn de Asosashon di 
Musiko gaven gisteren uitleg aan 
de pers over de Festival di Purba 
van dit jaar. Van links naar 
rechts bestuursleden Tonito Ar- 
royo, voorzitter Fèco Gores en 
Clovis Lodewijks. 

Dat er in het SUBT-stadion 
minder mensen kunnen dan in 

het SDK is geen geheim. Maar 
het grootste probleem waar de 
vereniging vorig jaar mee zat 
waren de klachten van het pu- 
bliek dat in de “zij- tribunes” van 
de SDK zat. Daar was kennelijk 
niet veel te horen van wat er op 
de stage plaatsvond, omdat de 
muziek door de wind wegge- 
waaid werd. Coordinator van de 
geluids- verzorging, Sidney ’Mr 
Saab” Isidora, verklaarde dat 
qua akoestiek het SUBT stadion 
veel en veel beter is. 

de 

Desalniettemin is er dit jaar 
een zwaardere geluidsinstalla- 
tie. Vorig jaar was er één mixer 
met 2d kanalen, dit jaar zijn het 
er twee van 24 kanalen, zei Saab. 
Bovendien worden acht extra 
luidsprekers in de tribunes neer- 
gezet, zodat het publiek in alle 
tribunes te horen krijgt wat ze 
willen, namelijk tumba’s. 

oe a: he zp ek 

Voor het SUBT-stadion wor- 
den meer kaartjes gedrukt dan 
vorig jaar voor het SDK gedrukt 

een 
< 
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waren. Voor het eerst werd vorm 
Krar het publiek op het veld toe- 

gelaten, nadat in vormge jaren de 
zitplaatsen aldaar voor de geno- 
digden gereserveerd waren. 
8000 Kaartjes werden vorig jaar 

gedrukt; daarvan zijn 7050 ver- 

kocht. Dit jaar worden er 8500 
kaartjes gedrukt: 5000 voor de 

terbunes en 3500 voor het veld. 

Er zou zelfs plaats geweest zijn 
voor 4000 mensen in het veld, zer 

Peco. 
bk 

De prijzen zijn gelijk gebleven: 
25 wulden voor de tribunes en 35 

gulden voor het veld. Ze zijn van- 
af 25 januari te koop bij de ge- 
bruikelijke verkooppunten, ter- 
wijl nieuwe verkooppunten later 
bekendgemaakt worden. De 

kwestie van gratis kaarten voor 
genodigden en de pers wil men 

dit jaar beter regelen. Feco er- 

kende dat in voriger jaren cen 
slap beleid hiertoe gevoerd is, zo- 
dat er veel verhalen (Weco: som- 
mige sterk overdreven) de ronde 

doen van gedeputeerden en mi- 

nisters die met groepjes van vijf 

tig gasten zonder een vent te be- 

talen naar binnen wilden. 

Net als vorig jaar in SDK wor- 

den vok dit jaar speciale stands 
verhuurd aan carnavalsgroepen 
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Dansschool 

staat stil 

KRALENDIJK — Tijdens 
de oudejaarsbijeenkomst van 
het CCB is duidelijk geble- 
ken, dat de situatie aan de 
Scol di Baile (dansschool) na 
het vertrek van mej. Lily-Ann 
de Geus nog niet is opgelost. 
Hoewel er veel vraag is naar 
danslessen blijkt de school 

nog steeds niet heropend te 
zijn. 

Naar de Amigoe heeft begre- 
pen speelt het geldgebrek om de 
school te laten functioneren een 

grote rol, want het aantrekken 
van een instructrice kost veel 

geld. Hoewel er aanvragen zijn 
uitgezonden naar het BG is daar- 

vp miet een enkele reactie geko- 
men. Zoals bekend verliet Lily- 
Ann de Geus vorig jaat januari 

Bonaire om een vervolgoplei- 
ding danslerares te gaan volgen 
in de Verenigde Staten. Dat ge- 
beurde met een beurs die het 
CCB had aangevraagd. Het bete- 

voor verkoop van eten. Pwaalf 
kindergroepen en dertien groe- 

pen van volwassenen komen in 

aanmerking omeen staand te ver- 
huren. Geinteresseerden moe- 

ten wel zo spoedigr mogelijk con- 
tact opnemen met het comité, 
omdat ze gekeurd moeten wor- 

den doorde GGD, en er pasjes ge- 

merkt moeten worden. De groe- 
pen betalen alleen de buur. Wel 
Is vastgesteld dat er per stand 
niet meer dan drie personen toe- 
gelaten worden 

Voor wat de “warm-up” betreft 
iser dit jaar, in samenwerking 
met diverse service- clubs beslo- 

ten tot een speerade manter van 

opwarmen. De Kiwanis, Lions 

en Rotary lanceerden samen be- 

ein dit jaareencampagneomCu- 

racao schoon te houden met als 
leus “Koraportabu P’ (vert. Ge- 
draag je D. De muziekgroepen 
moeten nu op deze leus impro- 
viseren met een eigen -of 
misschien reeds bestaande-com- 
positie, waarvan de koor telkens 

“Komportabu” moet zijn. De drie 
service clubs stellen een prijs 
beschikbaar voorde beste impro- 

visatie vp het thema. 

kendeechter wel, dat de enige 1n- 
structrice, die overigens jaren de 

dansschool leidde, nu de dienst 
van het CCB zou verlaten. Wel 

bestond de mogelijkheid om van- 

uit Curaqao de heer Jean Louis 
Cesareo aan te trekken en de af- 

spraken waren al in een verge- 
vorderd stadium, toen bleek dat 
de financiele consequenties ono- 
verkomelijk waren. Ken viertal 
maanden werd in de weekeinden 

les gegeven door leden van de 
Ecole de Dance van Curacao, 

maar ook dat kon financieel niet 
volgehouden worden. 

De kansisniet uitgesloten, dat 
de Bonaireaanse dansschool dit 

jaar gereactiveerd zal worden, 
want de belangstelling is zeer 
groot. Het CCB zal echter mede- 
werking moeten verkrijgen om 
de benodigde financien op te 
kunnen brengen. 
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ORANJESTAD — Inde Open- 
dare leeszaal in Oranjestad 

wordt van 5 toten met 13 januart 
een tentoonstelling gehouden van 

werken van de Nederlandse 
kunstenares Hedy Verhaar. De 

werkstukken bestaunr onder 
andere uit collage’s Linoleum-en 
potloodtekeningen 

Hedy Verhaar heeft in het ver- 
leden verschillende tentoonstel- 

lingen op Aruba gehouden, ter- 
wijl in december Kerstkaarten 

mettekenungen van haarop dello 

kale markt gebracht werden. 

0 
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Expositie over 
100 jaar Amigoe 
ORANJESTAD — Op Aruba 

bestond gisteren grote bet 
langstelling voor de honderdste 
verjaardag van de Amigoe. Bij 
het kantoor van de Amigoe wer- 
den versehillende bloemstuk ken 
en een groot aantal telegram- 
men ontvangen. De bibliotheca- 
resse van Aruba, mejuffrouw 
Alice van Romondt, vertelde dat 
de Openbare Leeszaal en Biblio- 
theek een tentoonstelling aan de 
honderd- Jarige Amigoe zal 
wijden. 


